



# 安侯法律事務所 KPMG Law Firm



[www.kpmg.com.tw/law](http://www.kpmg.com.tw/law)



## KPMG Law Firm

在全球化競爭的浪潮中，企業所需專業服務更形多樣化，不論是台灣企業謀求強化體質、提升競爭力，或是跨國區域經濟整合，都涉及法律、會計、稅務及財務等各層面。在當前趨勢下，專業服務必須能整合前述各層面之服務能力，方能提供客戶整合之專業服務。

安侯法律事務所網羅各重要法律領域傑出人才，目前由擔任所長之紀天昌律師、邱瀚書資深顧問、卓家立合夥律師及孫欣資深顧問，帶領同仁組成完備的核心法律服務專業團隊，並與 KPMG 安侯建業堅強且素著聲譽之會計、稅務、財務等團隊建立策略聯盟的合作關係，未來將與由 KPMG 安侯建業主席于紀隆先生、執行委員會及決策委員會所帶領的 KPMG 安侯建業各單位協同提供法律、會計、財務、稅務諮詢，致力為客戶提供全方位專業服務及創造附加價值，以協助企業邁向全球化競爭。

In the midst of increasingly fierce competitions fueled by globalization, the need for companies to access integrated professional services across a broad spectrum of commercial disciplines has never been more important and compelling. Virtually all critical business initiatives or activities, whether driven by the need to improve fundamentals, boost competitiveness or expand across the border, are highly multi-faceted and entail expertise in legal, accounting, tax and finance counseling. With the intensifying and fast-paced global competition as the backdrop, companies require a dedicated professional services provider who can provide seamlessly integrated professional services across a broad range of expertise in law, accounting, tax and finance.

KPMG Law Firm has assembled a unique team of highly qualified professionals in our key service areas. Our legal professional team is currently led by our partners, Alan Jih (as managing partner), Owen Chio, Jerry Cho and Sonia Sun. Our firm has forged solid and close strategic alliances with the established and reputable accounting, tax and finance teams of KPMG in Taiwan. Going forward, KPMG Law Firm will collaborate with the professional teams of KPMG in Taiwan as jointly led by the Chairman - Mr. Winston Yu, the Board, and the Executive Committee of KPMG in Taiwan, towards the common goal of fully supporting clients to compete in today's fast-changing global marketplace with our value-added and wide ranging professional solutions combining legal, accounting, finance and tax advisory services.



## 主要業務

1. 協同 KPMG 安侯建業會計、稅務及財務團隊服務客戶。
2. 併購交易業務，包括合併、換股、股權投資、資產轉讓、合資、集團重組等交易及國內外私募股權基金及創投投資等。
3. 企業及商務法律業務，包括一般公司法務、證券法令遵循、勞工法令遵循、公平交易法遵循、合約審閱及談判等。
4. 資本市場業務，包括台灣及美國證交法令諮詢，以及回台上市（含 IPO 及 TDR）、發行海外有價證券及寶島債券等。
5. 銀行及金融實務，包括公司融資、聯合貸款、專案融資、船舶及航空器融資、衍商交易、金融法令遵循、執照申請及國際融資等。
6. 遺產及繼承規劃、家族及個人財務規劃相關法律服務。
7. 稅務法律諮詢業務，並配合 KPMG 安侯建業稅務團隊提供所需之法律相關支援。
8. 智慧財產權及網路法律，包括著作權爭議 / 授權及訴訟、專利申請 / 爭議 / 授權及訴訟、營業秘密爭議及訴訟、國際專利追索 / 談判及訴訟協助、智慧財產不公平競爭、資訊科技法律及電子商務等。
9. 商務訴訟及仲裁協助，包括商務訴訟仲裁、跨國訴訟及商務糾紛處理、政府行政爭議、白領犯罪及集團舞弊調查訴訟支援、美國海外反貪腐法 (FCPA) 諮詢服務等。
10. 其他法律服務業務如智慧財產權、銀行金融、跨國競爭法業務、政府採購及公共工程（含 BOT）、不動產、外資及陸資來台等。

## Key Service Areas

1. Cooperating with and supporting the accounting, tax and finance teams of KPMG in Taiwan in providing integrated professional services.
2. M&A Practice, including domestic and cross-border transactions such as merger, share swaps, equity investment, asset transfers, joint venture, group restructuring, PE/VC formation and investments/exits, etc.
3. General Corporate and Commercial Practice, including company law matters, securities law compliance, labor law compliance, fair trade law compliance, contract drafting and negotiation, etc.
4. Capital Market Practice, including Taiwan and U.S. securities law advice and a full range of securities offering transactions, such as Taiwan IPOs and TDRs by foreign issuers, overseas offerings of GDRs and ECBs, Formosa bonds, etc.
5. Banking and Finance Practice, including corporate financing, syndicated loans, project financing, ship/aircraft leasing and financing, derivatives transactions, regulatory compliance advisory, license application and international syndication, etc.
6. Private Wealth Practice, including full range of legal counseling for families and individuals on estate and succession plan matters.
7. Tax Law Practice, including to support the tax team of KPMG in Taiwan on every legal aspect of tax matters.
8. Intellectual Property Practice, including copyright, patent & trade secret licensing/counseling/litigation, patent prosecution, fair trade & unfair competition/anti-trust laws, information technology law & internet related laws, electronic commerce related laws, etc.
9. Dispute Resolution Practice, including commercial litigation and arbitration, coordination for cross-border litigation and commercial dispute resolution, governmental dispute proceedings, white-collar crimes, corporate fraud investigation, litigation support advice on US Foreign Corrupt Practices Act, etc.
10. Other practice areas such as cross-border antitrust law, government procurement and public construction projects (including BOT), real estate investment, regulatory advice on foreign and PRC investments into Taiwan, etc.

## 安侯法律事務所服務團隊



紀天昌 Alan T. C. Jih  
所長 Managing Partner  
E : ajih@kpmg.com.tw  
T : (02) 2728 9696 ext. 14690



陳家駿 George Chen  
資深顧問 Senior Counsel  
E : georgechen@kpmg.com.tw  
T : (02) 2728 9696 ext. 16003



邱瀚書 Owen Chio  
資深顧問 Partner  
E : owen.chio@kpmg.com.tw  
T : (02) 2728 9696 ext. 15992



邱惠珍 Jenny Chiu  
資深顧問 Senior Counsel  
E : jennychiu1@kpmg.com.tw  
T : (02) 2728 9696 ext. 15941



卓家立 Jerry Cho  
合夥律師 Partner  
E : jerrycho@kpmg.com.tw  
T : (02) 2728 9696 ext. 14688



蘇嘉瑞 Jarret Su  
資深顧問 Senior Counsel  
E : jarrets@kpmg.com.tw  
T : (02) 2728 9696 ext. 15942



孫欣 Sonia Sun  
資深顧問 Partner  
E : soniasun@kpmg.com.tw  
T : (02) 2728 9696 ext. 14736



[www.kpmg.com.tw/law](http://www.kpmg.com.tw/law)

The information contained herein is of a general nature and is not intended to address the circumstances of any particular individual or entity. Although we endeavor to provide accurate and timely information, there can be no guarantee that such information is accurate as of the date it is received or that it will continue to be accurate in the future. No one should act on such information without appropriate professional advice after thorough examination of the particular situation.

© 2017 KPMG Law Firm, a Taiwan licensed law firm and a member firm of the KPMG network of independent member firms affiliated with KPMG International Cooperative ( "KPMG International" ), a Swiss entity. All rights reserved. Printed in Taiwan.

The KPMG name, logo are registered trademarks or trademarks of KPMG International Cooperative ( "KPMG International" ).